

IN-GROUND LUMINAIRE وحدة إضاءة أرضية

Attentions:

1. The Luminaire must be installed in a rated voltage and assure safety earth for class 1 lighting products.
2. Installing and fixing the Luminaire should be processed by professional under the condition power off.
3. The light source in this lighting unit should only be replaced by the manufacturer, his service agent or a qualified technician.
4. If the cable or flexible external wire of this lamp is damaged, it must be replaced exclusively by the manufacturer, its service agent or a qualified technician to avoid a hazard.

تنبيهات:

1. يجب تثبيت وحدة الإضاءة حسب الجهد المقنن والتأكد من توصيل سلك التأريض.
2. يجب أن تتم عملية التثبيت بواسطة فني مختص مع التأكد من فصل التيار الكهربائي.
3. يجب استبدال مصدر الضوء الموجود في وحدة الإضاءة هذه فقط من قبل الشركة المصنعة أو وكيل الخدمة الخاص به أو فني مؤهل.
4. في حالة تلف الكبل أو السلك الخارجي المرن لهذا المصباح، يجب استبداله حصريا من قبل الشركة المصنعة أو وكيل الخدمة الخاص به أو فني مؤهل لتجنب حدوث خطر.

Model	ILSRMOIGF01	ILSRMOIGF01	الموديل
Power	Max.9W	أقصى قدرة ٩ واط	القدرة
Input Voltage & Frequency	AC220-240V,50/60Hz	تيار متردد ٢٢٠-٢٤٠ فولت، ٥٠/٦٠ هيرتز	الجهد الكهربائي والتردد
IP	IP65 & 67	٦٧ & ٦٥	درجة الحماية
TA	45°C	٤٥ درجة	درجة الحرارة

COMPONENTS AND TOOLS
المكونات والادواتINSTALLATION STEPS
خطوات التثبيت

1

Turn off the power, then open the hole in the ground according to cutting size at label.

قم بفصل التيار الكهربائي ثم قم بعمل فتحة في الأرض حسب مقاسات المنتج.

2

Put the recessed box in the ground and fit it tightly.

قم بوضع صندوق التثبيت داخل الأرض وقم بتثبيتته جيدا

3

Connect the waterproof connector between the main power wire and the product. Please note: (L) connect to live line (N) connect to neutral line (E) connect to the earth.

قم بتوصيل الموصل العازل للماء بين سلك التيار الكهربائي وسلك المنتج. مع مراعاة توصيل (L) بالخط المباشر: توصيل (N) بالخط المحايد توصيل (E) بالخط الأرضي

4

Install the Luminaire with the holder.

قم بتركيب وحدة الإضاءة مع الحامل

5

Install the anti-glare reflector with the fixture.

قم بتركيب العاكس المضاد للوهج بوحدة الإضاءة

6

Install the glass and stainless steel frame.

قم بتركيب الزجاج والإطار المعدني

7

Turn on the power and light up the fixture.

قم بتوصيل التيار الكهربائي ثم قم بتشغيل وحدة الإضاءة.